

Title (en)

METHOD TO CONTROL A ROD CUTTER AND ROD MAKING MACHINE OF THE TOBACCO PROCESSING INDUSTRY

Title (de)

VERFAHREN ZUM STEUERN EINES STRANGABSCHNEIDERS UND STRANGMASCHINE DER TABAK VERARBEITENDEN INDUSTRIE

Title (fr)

PROCÉDÉ DE COMMANDE D'UN DISPOSITIF DE COUPE DE BOUDIN ET MACHINE À BOUDIN DE L'INDUSTRIE DE TRAITEMENT DU TABAC

Publication

EP 3378338 A1 20180926 (DE)

Application

EP 18162010 A 20180315

Priority

DE 102017106133 A 20170322

Abstract (en)

[origin: CN108618197A] The invention relates to method to control a rod cutter (50) of the tobacco processing industry. The rod cutter (50) is configured to cut a rod (124, 124') formed on a rod making machine (1) into a rod part (124) which is not sufficient for continuous processing and a rod part (124') suitable for continuous processing. In addition, the invention relates to a corresponding rod making machine. The method is characterized in that it can be given in advance on which part of the rod (124, 124') is cut off.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Steuern eines Strangabschneiders (50) der Tabak verarbeitenden Industrie, wobei der Strangabschneider (50) ausgebildet ist, einen auf einer Strangmaschine (1) gebildeten Strang (124, 124') in einen für die Weiterverarbeitung ungenügenden Strangteil (124) und einen für die Weiterverarbeitung geeigneten Strangteil (124') durchzutrennen. Die Erfindung betrifft ferner eine entsprechende Strangmaschine. Das erfindungsgemäße Verfahren ist dadurch gekennzeichnet, dass vorgebbar ist, oder vorgegeben wird, an welcher Stelle des Strangs (124, 124') der Strang (124, 124') durchtrennt wird.

IPC 8 full level

A24C 5/31 (2006.01); **A24C 5/34** (2006.01); **A24D 3/02** (2006.01)

CPC (source: CN EP)

A24C 5/31 (2013.01 - EP); **A24C 5/34** (2013.01 - EP); **A24D 3/0254** (2013.01 - CN); **A24D 3/0287** (2013.01 - EP); **A24D 3/0295** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [Y] EP 1800551 A2 20070627 - HAUNI MASCHINENBAU AG [DE]
- [Y] EP 2628399 A1 20130821 - HAUNI MASCHINENBAU AG [DE]
- [Y] DE 102013201512 A1 20140814 - HAUNI MASCHINENBAU AG [DE]
- [Y] EP 2243385 A2 20101027 - HAUNI MASCHINENBAU AG [DE]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 3378338 A1 20180926; EP 3378338 B1 20221123; CN 108618197 A 20181009; DE 102017106133 A1 20180927; PL 3378338 T3 20230411

DOCDB simple family (application)

EP 18162010 A 20180315; CN 201810240082 A 20180322; DE 102017106133 A 20170322; PL 18162010 T 20180315